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Protok6t nr XXV 12012

Sesji Rady Miejskiej w t.omiankach

z dnia 26 kwietnia 2012 roku

Obrady xxv Sesji Rady Miejskiej w tomiankach rozpocz~ty si~ 0 godz, 16.00 w auli

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno - Sportowego, przy ul. Staszica 2 w tomiankach.

Obrady prowadzit p. Jan Grqdzki- Przewodniczqcy Rady.

W obradach wzi~to udziat 17 radnych.

Przewodniczqcy stwierdzH prawomocnosc obrad oraz zdolnosc do podejmowania uchwat. Lista

obecnosci stanowi zatqcznik nr 1 do protokoh

PrzewodniczClCY RM J. GrCldzki przywitat zgromadzonych, a nast~pnie odczytat porzqdek obrad

i zapytat, czy ktos chciatby wniesc uwagi do porzqdku obrad?

I. Otwarcie obrad.

II. Przyj~cie protokotu z XXIII sesji Rady Miejskiej.

III. Przyj~cie protokotu z XXIV sesji Rady Miejskiej

IV. Podj~cie uchwat w sprawie:

1) wyboru tawnika do Sqdu Rejonowego dla Warszawy Zoliborza w Warszawie, Sqdu Pracy

i Ubezpieczen Spotecznych,

2) wyboru tawnika do Sqdu Okr~gowego w Warszawie,

3) gminnego Programu Opieki nad Zwierz~tami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomnosci

Zwierzqt,

4) udzielenia z budzetu Gminy tomianki na rok 2012 dotacji dla Samodzielnego Publicznego

Zespotu Zaktad6w Lecznictwa Otwartego Warszawa-Zoliborz na dofinansowanie realizacji

zadania pn. " Przebudowa i rozbudowa budynku przychodni w tomiankach przy

ul. Szpitalnej 4",

5) zmieniajqca uchwat~ w sprawie ustalenia wysokosci optat za pobyt dziecka w publicznych

przedszkolach prowadzonych przez gmin~ tomianki,

6) zmian w uchwale budzetowej Gminy tomianki na rok 2012,

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy tomianki na lata 2012-2021.

V. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadan w okresie mi~dzysesyjnym.

VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

VII. Zamkni~cie obrad Sesji.



Burmistrz T. D~browski poprosil 0 wprowadzenie do porzqdku obrad uchwaty w sprawie

przystqpienie do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Kietpin

Poduchowny cz~sc B".

Radny T. Rusinek poinformowat, ze na dzieri 7 maja 2012 r. zaplanowat posiedzenie Komisji ds.

Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego na, ktorym omawiany b~dzie projekt uchwaty

w sprawie przystqpienie do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Kietpin Poduchowny cz~sc B". Radny dodat, ze nie ma sensu wprowadzac teko projektu uchwaty

poniewaz nie ma jeszcze opinii komisji w tej sprawie.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kf6dkiewicz powiedziat, ze sprawa ta jest dobrze znana

radnym. Cz~sc tego planu zostata odci~ta od Kietpina Poduchownego.

Radny T. Krysecki ztozyt formalny wniosek 0 wprowadzenie do porzqdku obrad projektu uchwaty

w sprawie zmiany uchwaty nr VIII/42/2011 Rady Miejskiej w tomiankach z dnia 19 maja 2011 roku

w sprawie wysokosci diet dla radnych Rady Miejskiej w tomiankach.

Radny K. Wawer przypomniat jak wazne jest przyst~powanie do miejscowych planow. Dodat, ze

wniosek ztozony przez Burmistrza jest stuszny i nalezatoby wprowadzic projekt uchwaty do porzqdku

obrad.

Radny M. Etienne podzi~kowat za autopoprawk~ do budzetu i zapytat, czy Pan Burmistrz zostat

poinformowany 0 uchwale intencyjnej dotyczqcej zwrotu pozostatych 45 000 zt przy najblizszych

zmianach bUdzetowych dla szkoty w Sadowej.

Skarbnik E. Rusak odpowiedziata, ze Burmistrz zostat poinformowany.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poddat pod gtosowanie wniosek ztozony przez Burmistrza

o wprowadzenie do porzqdku obrad uchwaty w sprawie przystqpienie do sporzqdzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego "Kietpin Poduchowny cz~sc B".

W gtosowaniu udziat wzi~to 16 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 4 gtosy "za", 1 gtos "wstrzymujqcych si~", 11 gtosow"przeciw".

Wniosek Burmistrza nie zostat przyj~ty.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poddat pod gtosowanie wniosek ztozony przez radnego

T. Krysteckiego w sprawie zmiany uchwaty nr VIII/42/2011 Rady Miejskiej w tomiankach z dnia 19

maja 2011 roku w sprawie wysokosci diet dla radnych Rady Miejskiej w tomiankach.

W gtosowaniu udziat wzi~to 16 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 3 gtosy "za", 3 gtosy "wstrzymujqcych si~", 10 gtosow "przeciw".

Wniosek radnego T. Krysteckiego nie zostat przyj~ty.

Ad. II.

Przyj~cie protokotu z XXIII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytat czy Sq uwagi do protokotu z XXIII Sesji Rady Miejskiej?

Radni nie mieli uwag do protokotu w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy RM zaproponowat

gtosowanie.

W gtosowaniu udziat wzi~to 16 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 16 gtosow "za", 0 gtosow "wstrzymujqcych si~", 0 gtosow "przeciw".



Ad. III

Przyj~cie protokofu z XXIV Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytaf czy Sq uwagi do protokofu z XXIV Sesji Rady Miejskiej?

Radni nie mieli uwag do protokofu w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy RM zaproponowaf

gfosowanie.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 16 gfosow "za", 0 gfosow "wstrzymujqcych si~", 0 gfosow "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze protokof z XXIV Sesji Rady Miejskiej zostaf przyj~ty.

Ad. IV

Podj~cie uchwaf w sprawie:

1) wyboru fawnika do Sadu Rejonowego dla Warszawy Zoliborza w Warszawie, Sadu Pracy

i Ubezpieczen Spofecznych

Radny J.Mazan odczytaf opinie komisji w sprawi~ kandydatow na fawnikow.

Zaproponowano komisje skrutacyjnq w skfadzie: Jan Mazan, Elzbieta Podolska, Renata Nawotka.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poddaf pod gfosowanie zaproponowany skfad osobowy komisji

skrutacyj nej.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 15 gfosow "za" , 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 0 gfosow "przeciw".

Radny J. Mazan poinformowaf a zasadach gfosowania.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki ogfosif 5 minutowq przerw~.

Radny J. Mazan odczytaf protokof komisji skrutacyjnej stanowiqcy zafqcznik nr 2 do protokofu.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 15 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 15 gfosow "za" , 0 gfosow "wstrzymujqcych si~", 0 gfosow "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie.

Radny J. Mazan odczytaf protokof komisji skrutacyjnej stanowiqcy zafqcznik nr 3 do protokofu.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 15 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 15 gfosow "za" , 0 gfosow "wstrzymujqcych si~", 0 gfosow "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie.



3) gminnego Programu Opieki nad ZwierzEi!tami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomnosci

Zwierzat

Radna S. Maksim-W6jcicka poinformowafa, ze Komisja Spofeczna pozytywnie zaopiniowafa projekt

uchwafy i jednoczesnie powofafa czteroosobowy zesp6f w skfadzie: Katarzyna Kuckowska, Elzbieta

Podolska, Marcin Etienne i Grzegorz Porowski, kt6ry we wsp6fpracy z Urz~dem Miejskim na

przeanalizowac mozliwosci i zaproponowac zasady programu znakowania zwierzqt na terenie gminy.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 14 gfos6w "za" , 2 gfosy "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie

4) udzielenia z budzetu Gminy tomianki na rok 2012 dotacii dla Samodzielnego Publicznego

Zespofu Zakfad6w Lecznictwa Otwartego Warszawa-Zoliborz na dofinansowanie realizacji

zadania pn. " Przebudowa i rozbudowa budynku przychodni w tomiankach przy

ul. Szpitalnej 4"

Radna S. Maksim-W6jcicka poinformowafa, ze Komisja Spofeczna pozytywnie zaopiniowafa projekt

uchwafy zwracajqc uwag~ na koniecznosc rozszerzenia oferty przychodni w ramach opieki

zdrowotnej.

Radny P. Iwaszko odczytaf stanowisko Komisji Technicznej, z kt6rego wynika, ze czfonkowie komisji

popierajq inicjatyw~ udzielenia pomocy finansowej przychodni.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 15 gfos6w "za" , 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie

5) zmieniajaca uchwafEi! w sprawie ustalenia wysokosci opfat za pobyt dziecka w pUblicznych

przedszkolach prowadzonych przez gminEi!tomianki

Radna S. Maksim-W6jcika poinformowafa, ze Komisja Spofeczna nie opiniowafa tego projektu

uchwafy poniewaz zostaf on dostarczony radnym w p6Zniejszym terminie. Radna poprosifa a kr6tkie

uzasadnienie i wyjasnienie tej zmiany.

Zast~pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki wyjasnif skqd wynika zmiana w uchwale.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 15 gfos6w "za", 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta prawomocnie i ogfosif 5

minutowq przerw~.



Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosH Przewodniczqcq Komisji Budzetowej a odczytanie opinii

komisji.

Radna M. Zalewska poinformowata, ze Komisja Budzetowa pozytywnie zaopiniowata projekt uchwaty

wnoszqC trzy wnioski. Wnioski te zostaty wprowadzone przez Burmistrza autopoprawkq.

Gfos w dyskusji zabrali: Radna S. Maksim-W6jcicka, Radny H. Staniak, Kierownik RIG M. Salak,

Przewodniczqcy RM J. Grqdzki, Skarbnik E. Rusak, Radny T. Krystecki.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wzi~o 16 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 16 gtos6w "za" , 0 gtos6w "wstrzymujqcych SiEf, 0 gtos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzH, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Radna M. Zalewska poinformowata, ze Komisja Budzetowa pozytywnie zaopiniowata projekt uchwaty.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wzi~to 16 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 16 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadar'l w okresie mi~dzysesyjnym.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytat kto z radnych chciatby zabrac gtos w tym punkcie?

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz uzupetnit sprawozdanie informacjami a nowych

inicjatywach podj~tych przez Burmistrza oraz opowiedziat a spotkaniach, kt6re odbywaty si~ w tym

okresie.

Gtos w dyskusji zabrali: Przewodniczqcy RM J. Grqdzki, Radny T. Rusinek, Radna E. Podolska,

Radna S. Maksim -W6jcika.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki w nawiqzaniu do dyskusji przy podejmowaniu uchwaty budzetowej

ztozyt formalny wniosek a wprowadzenie do porzqdku obrad uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na

przystqpienie Gminy tomianki do programu OSP-2012 realizowanego przez Samorzqd Wojew6dztwa

Mazowieckiego.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poddat pod gtosowanie ztozony wniosek.

W gtosowaniu udziat wzi~to 15 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 15 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

Wniosek Przewodniczqcy RM J. Grqdzki zostat przyj~ty.



PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki ogtosit 10 minutowq przerw~ w celu przygotowania projektu uchwaty.

Obrady po przerwie.

8) wyrazenia zgody na przystapienie Gminy tomianki do programu OSP-2012 realizowanego

przez Samorzad Wojew6dztwa Mazowieckiego.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczytat propozycj~ przygotowane uchwaty zapytat, czy ktos

chciatby zabrac gtos w sprawie projektu uchwaty?

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wzi~to 15 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 15 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta prawomocnie.

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zgodnie ze zwyczajem zapytat kto z mieszkanc6w chciatby zabrac

gtos w punkcie wolne wnioski i interpelacje.

Mieszkanka Pani Kubicka zadata pytanie radnemu M. Etienne. Poprosita 0 podanie adresu firmy

budowlanej, w kt6rej partycypuje Burmistrz? Mieszkanka dodata, ze Pan radny takie informacje

przekazuje innym osobom.

Radny M. Etienne poprosit aby mieszkanka doprecyzowata swojq wypowiedz podajqc komu rzekomo

radny udzielat takich informacji i gdzie?

Mieszkanka Pani Kubicka odpowiedziata, ze radny udzielat takich informacji mieszkancom

Warszawy.

Mieszkaniec Pan R. Krzeminski poinformowat, ze w zesztym roku gmina wybudowata chodnik na ul.

Wiosennej w Dqbrowie. Chodnik ten zaczyna si~ "sypac", a jest to nowa inwestycja. Zalegajq w tym

miejscu olbrzymie katuze co utrudnia mieszkancom wyjscie z wtasnych posesji. Mieszkaniec zapytat,

czy ta inwestycja obj~ta jest gwarancjq, a jesli tak to jakq? Kto jest odpowiedzialny za utrzymanie ulicy

Wiosennej i jej pobocza? Doty podczas ulew zapetniajq si~ wodq natomiast gdy nie ma ulew

wypetniane Sq smieciami. Nast~pnie mieszkaniec zapytat kto zimq odpowiada za odsniezanie

chodnika? Pan Krzeminski odni6st si~ do wypowiedzi zast~pcy burmistrza ds. rozwoju dotyczqcej

darczyncy, kt6ry chce zrefundowac badania dla pracownik6w Urz~du Miejskiego i radnych.

Zaproponowat aby si~ wycofac z tej oferty poniewaz rodzi ona podejrzenia korupcyjne.

Burmistrz T. DClbrowski odpowiedziat, ze jezeli chodnik dotyka danej posesji to jego odsniezanie

lezy w gestii wtascicieli.

Zast~pca Burmistrza ds. spotecznych P. Rusiecki odpowiedziat, ze pod koniec ubiegtego roku

zadanie dotyczqce ul. Wiosennej nie zostato dokonczone. Wynika to z faktu, iz Rada Miejska nie

zgodzita si~ w ramach zadania niewygasajqcego wykonac odwodnienia na ul. Wiosennej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zwr6cit si~ do zast~pcy burmistrza z prosbq 0 nie obrazanie

radnych.



Zast~pca Burmistrza ds. spotecznych P. Rusiecki dodaf, te inwestycja jest obj~ta 36 miesi~cznq

gwarancjq. Burmistrz zdeklarowaf, te problem ten zostanie sprawdzony.

Radna S. Maksim-W6jcicka wyjasnHa, te inwestycja dotyczqca ul. Wiosennej byfa podzielona na

dwie cz~sci, budow~ chodnika i odwodnienie. Pod koniec roku w ramach srodk6w niewygasajqcych

Burmistrz chciaf przeniese to zadanie. Uzasadnienie jakie otrzymali radni byfo takie, te odwodnienie

nie jest motliwe do realizacji. Temat ten byf poruszany kilkukrotnie na posiedzeniach Komisji

Technicznej. Radni otrzymali informacj~, te kiedy byfy robione odwierty geologiczne zakfadano, te
stan w6d b~dzie nitszy nit okazaf si~ w rzeczywistosci. Okazafo si~, te nie ma motliwose zrobienia

odwodnienia na podstawie projektu, kt6ry byf przygotowany. Komisja Techniczna prosifa a

przedstawienie innej propozycji na rozwiqzanie tego problemu. Byfy przywofywane rozwiqzania z

innych gmin. Radni chcqzrealizowae to zadanie ale chcq r6wniet teby jego wykonanie byfo solidne.

Radny H. Staniak poinformowaf, te w podobny spos6b byfo wykonywane odwodnienie, kt6re szfo

srodkiem jezdni na ul. Turystycznej i w tym momencie wykonywanych jest mn6stwo poprawek.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poinformowaf, te na ostatnim posiedzeniu Komisji Technicznej

zwracaf si~ z prosbq a przedstawienie dokumentacji, ugody zawartej z wykonawcq. Umowa

ryczaftowa, kt6ra byfa zawarta z wykonawcq nie przewidywafa rozdzielenia tych prac. Wykonawca

ewidentnie nie dotrzymaf warunk6w umowy chociatby przez nie wykonanie inwestycji w okreslonym

terminie. Do dzisiejszego dnia Przewodniczqcy RM takiej dokumentacji nie otrzymaf.

Mieszkaniec Pan R. Krzeminski ponownie porosif a udzielenie informacji na pytanie dotyczqce

oczyszczania row6w. Czy jest to w gestii mieszkanc6w, czy gminy? Mieszkaniec poruszyf r6wniet

problem dziur na ul. Zachodniej. Dodaf, te wracajqc do domu kt6regos dnia widziaf pijanych

pracownik6w fatajqcych dziury.

Zast~pca Burmistrza ds. spotecznych P. Rusiecki poinformowaf, te na bip-ie Sq projekty uchwaf i

motna zapoznae si~ z tym projektem, kt6ry dotyczyf ul. Wiosennej. Nast~pnie burmistrz poprosH aby

dzwonie do Straty Miejskiej w momencie kiedy ktos widzi nietrzetwych pracownik6w aby motna byfo

podjqe jakies dziafan w tej sprawie.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz poinformowaf, te projekt na odwodnienie ul.

Wiosennej wykonywany byf w poprzedniej kadencji w latach 2009-2010 i burmistrz uwataf, te jest to

dobry projekt. Nast~pnie burmistrz Kf6dkiewicz powiedziaf, te zaletafo mu na tym aby nie ujawnie

darczyncy, a kt6rym byfa mowa ale skora mote to bye tie odebrane to poinformowaf, te darczyncq

jest On sam. Dodaf dlaczego te badania Sq dla niego tak watne. Kolejno wyjasnif, te utrzymanie

czystosci jest w gestii gminy.

Mieszkanka, Soltys Sadowej A. Siemianowska zapytafa kiedy b~dq wykonywane poprawki

gwarancyjne na ul. Turystycznej oraz czy istnieje szansa naprawy nawierzchni na ul. Jagodowej?

Softys poruszyfa problem slepej ulicy za p~tla autobusowq w Sadowej. Poprosifa a umieszczenie

znaku slepa ulica.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz odpowiedziaf, te przeglqdy gwarancyjne

wykonywane Sq zawsze na wiosn~ i cz~se usterek zostafa jut zlikwidowana. Z firmq, kr6tka

wykonywafa ul. Turystycznq gmina prowadzi sp6r w sqdzie.



Kierownik RIG M. Salak wyjasnH, ze jezeli chodzi 0 zapadni~cie w ul. Jagodowej to byfy realizowane

naprawy cZqstkowe natomiast przy numerze 6 wfasciciel posesji nie zyczyf sobie naprawy tej jezdni.

Zast~pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki dodaf, ze zanotowaf informacj~ dotyczqCq znaku

slepa ulica.

Mieszkaniec H. Modrzejewski zapytaf burmistrza, czy wyciqgnqf wobec zast~pcy burmistrza ds.

spofecznych konsekwencje za to, ze zaatakowaf Pan Modrzejewskiego w gabinecie Burmistrza?

Burmistrz T. DClbrowski powiedziaf, ze nie byf swiadkiem takiego zdarzenia wobec czego nie moze

wyciqgnqc konsekwencji. Dodaf, ze to czyste pom6wienia.

Mieszkaniec poruszyf problem dziur na ulicy Zachodniej. Zaproponowaf aby na poprowadzic siec

wodno-kanalizacyjnq, a nast~pnie pofozyc drog~. Mieszkaniec zwr6cif si~ do radnych z prosbq aby

podj~li takq decyzje.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zgodzif si~ z mieszkancem i powiedziaf, ze na poprzedniej sesji

Rady Miejskiej w tomiankach radni zwi~kszyli srodki na zadanie inwestycyjne wodno-kanalizacyjne.

Mieszkaniec powiedziaf, ze jemu chodzi 0 konkretnq ulice jakqjest Zachodnia.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki wyjasnif, ze radni zwi~kszyli srodki na zadanie inwestycyjne wodno-

kanalizacyjne. Dodaf, ze radni nie mogq wskazac konkretnych ulic, na kt6rych b~dzie prowadzona

siec. Jest to w gestii Burmistrza.

Sekretarz B. Duch-Kosiorek odniosfa si~ do wypowiedzi Pana Hieronima Modrzejewskiego.

Powiedziafa, ze Pan Hieronim wielokrotnie przywofuje jej nazwisko jako osoby, kt6ra rzekomo

potwierdza, ze taki incydent miaf miejsce. Sekretarz poinformowafa, ze zdarzenie, 0 kt6rym m6wi

mieszkaniec nie miafo miejsca.

Zast~pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki r6wniez powiedziaf, ze sytuacja, 0 kt6rej m6wi

Pan Hieronim nie miafa miejsca i tylko z racji wieku Pana Hieronima Burmistrz nie zafozy sprawy do

sqdu 0 pom6wienie.

Radny W. Berger powiedziaf, ze dziury na ulicy Zachodniej Sq fatane ale nie na dfugo to pomaga.

Rada nie jest wfadna aby podjqc decyzje odnosnie przyfqczania sieci wodno -kanalizacyjnej.

Radny H. Staniak zapytaf kiedy zostanie wykonany projekt na ul. Jagodowq, na kt6rq przeznaczone

Sq srodki w kwocie 66 000 zf.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. KI6dkiewicz odpowiedziaf, ze srodki Sq zabezpieczone i gmina

przyst~puje do realizacji tego zadania.

Radny M. Etienne przypomniafa, ze pod koniec roku na posiedzeniach komisji byf poruszany temat

inwestycji szkolnych. Radny po wielu dyskusjach z Burmistrzem udafo si~ przywr6cic srodki na remont

szkofy w Dziekanowie Lesnym. Radnym bardzo zalezy na inwestycjach szkolnych w zwiqzku z czym

radny poprosH Burmistrza aby w momencie wprowadzania zmian wykluczyf zast~pc~ burmistrza ds.

spofecznych P. Rusieckiego i radnego T. Krysteckiego. Nast~pnie radny dodaf, ze na jednej z

ostatnich Komisji Spofecznych radny T. Krystecki wykazaf swojq niech~c w stosunku do dzieci. Po raz

kolejny radny wyliczaf koszty utrzymania dzieci w szkofach. Kolejno radny M. Etienne odczytaf list do

mieszkanc6w skierowane od radnego P. Wolanina.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. KI6dkiewicz odni6sf si~ do odczytanego pisma i poinformowaf,

ze juz doszedf do porozumienia w tej sprawie z radnym P. Wolaninem.



Zast~pca Burmistrza ds. spofecznych P. Rusiecki poinformowat, ze radni przesun~li srodki na

szkot~ w Dziekanowie Lesnym w kwocie 300.000 zt, a cata inwestycja, 0 kt6rej mowa wynosi

2.800.000 zt. Burmistrz przypomniat, ze koszty utrzymania jednego ucznia w szkole Podstawowej

w tomiankach bqdz w Dziekanowie wynoszq ok. 6000 zt, a w Sadowej utrzymanie jednego dziecka

wynosi 19000 zt. Ten problem na Komisji Spotecznej podnosit radny T. Krystecki.

Radna S. Maksim-W6jcicka powiedziat, ze jest jej przykro stuchac tego co m6wi burmistrz ds.

spotecznych poniewaz nie bierze On udziatu w dyskusjach na ten temat oraz nie powinno si~

rozdzielac dzieci na "tarisze i drozsze". Radni chcq rozmawiac 0 problemach oswiatowych ale chcq

r6wniez aby te rozmowy byty prowadzone w spos6b rzetelny. Radna chciataby wiedziec dlaczego

Burmistrz postanowit zdjqc srodki ze szkoty w Sadowej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapytat na co zostat przeznaczony 1 000.000 zt dla szkoty?

Burmistrz T. DClbrowski powiedziat, ze wiadomym jest, ze do sportu i oswiaty nalezy doktadac.

Trzeba rozmawiac 0 problemach oswiatowych i tak duzych r6znicach w utrzymaniu uczni6w

w poszczeg61nych szkotach.

Zast~pca Burmistrza ds. spofecznych P. Rusiecki wyjasnit na co zostaty przeznaczone srodki tj.

remonty i sprawy biezqce. Zast~pca dodat, ze jest osobq wrazliwq na sprawy dotyczqce dzieci ale nie

boi si~ r6wniez rozmawiac 0 problemach. Podat przyktad Prezydent Warszawy, kt6ra zamyka 40 szk6t

w stolicy z racji tego, ze koszty utrzymania dzieci Sq za wysokie. Podkreslit, ze Burmistrz tomianek nie

ma zamiaru zamykac szk6t.

Radna S. Maksim-W6jcicka zaprosHa zast~pc~ burmistrz ds. spotecznych na posiedzenie Komisji

Spotecznej zeby porozmawiac na temat problem6w w oswiacie. Nast~pnie radna przypomniata, ze

cztonkowie komisji na ostatnim posiedzeniu prosili 0 przygotowanie danych i wyliczeri dot. oswiaty.

Radny W. Berger poinformowat, ze 23 kwietnia 2012 roku odbyto si~ zebranie mieszkaric6w Dqbrowy

Zachodniej, na kt6rym zgtoszono 14 najwazniejszych wniosk6w i postulat6w. Radny przedstawit

najwazniejsze z tych postulat6w. Pierwszy problem dotyczyt wyrqbywania olszyny. Kolejne dotyczyty:

stanu czystosci jeziorka Kietpiriskiego, hatasu dobiegajqcego z ul. Kolejowej, dost~pu do Puszczy

Kampinoskiej, sprawy potqczenia tomianek z Warszawq pojazdem szynowym. Ostatni postulat

dotyczyt zabudowy typu czworaki w rejonie ul. sierakowskiej.

Burmistrz T. DClbrowski odpowiedziat, ze w ostatnim czasie prowadzono rozmowy z Auchan

w sprawie mozliwosci wybudowania p~tli autobusowej.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kf6dkiewicz om6wit problem zanieczyszczania jeziorka

Kietpiriskiego. Powiedziat 0 dziataniach jakie pr6bowano podjqc w celu polepszenia stanu wody

i dodat, ze jeziorko Kietbiriskie ma przeszto 110 wsp6twtascicieli.

Radny K. Kaczynski podzi~kowat za odwodnienie studzienki na przystanku PAN. Nast~pnie zapytat

kiedy zostanie zbudowany przystanek w Dziekanowie Lesnym przy ul. Konopnickiej.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kf6dkiewicz odpowiedziat, ze dokumentacja jest zlecona

i wykonywana. Natomiast pozwolenia na samq budow~ jeszcze nie ma.

Radny J. Mazan poruszyt dwie kwestie. Do radnego zgtosH si~ mieszkaniec, kt6ry poruszyt problem

jazdy ci~zar6wek z firmy Ronson po ul. Fabrycznej. Ronson nie posiada pozwolenia na jazd~

ci~zar6wkami w zwiqzku z czym radny poprosH 0 interwencje w tej sprawie. Kolejno Pan Mazan



zapytal jaki jest sens powolywania na stanowisko dyrektora osoby, kt6ra wygrala konkursu, kt6rego

wyniki zostaly zakwestionowane przez innych kandydat6w biorqcych udzial.

Zast~pca Burmistrza ds. spolecznych P. Rusiecki powiedzial, ze prace komisji Sq utajnione

w zwiqzku z czym burmistrz nie moze udzielat zadnych informacji. Dodal, ze kandydaci, kt6rzy

przegrywajq konkurs zawsze majq prawo zwr6cit si~ 0 wyjasnienia i takie wyjasnienia zostaly

zlozone.

Radny T. Krystecki powiedzial, ze jest zaskoczony wypowiedziq radnego M. Etienne, kt6ry stwierdzil,

ze Pan Krystecki nie lubi dzieci. Rady kategorycznie zaprzeczyl tej wypowiedzi. Nast~pnie przedstawil

koszty utrzymania dzieci w poszczeg61nych szkolach oraz dokladny podzial dzieci na klasy w szkole

Podstawowej w Sadowej. Radny opieral si~ na danych, kt6re otrzymal z Referatu Oswiaty Urz~du

Miejskiego w tomiankach. Podczas komisji Pan Krystecki powiedzial, ze nalezaloby przeprowadzit

restrukturyzacj~ szkoly i podtrzymuje swojq wypowiedz. Kolejny problem poruszony przez radnego

dotyczyl Strazy Miejskiej, m.in. pomyslu komendanta odnosnie opracowania instrukcji do znak6w

drogowych.

Radny K. Wawer podzi~kowal za przywr6cenie Gazety tomiankowskiej oraz uruchomienie zadania

na przebudow~ ul. Pogodnej. Radny poruszyl kwestie wykupu dzialek. Nast~pnie zwr6cil si~ z prosbq

do przewodniczqcego komisji ds. planowania i zagospodarowania przestrzennego 0 podj~cie tematu

dotyczqcego podejmowania plan6w.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki powiedzial, ze radni po posiedzeniu Komisji Technicznej zwr6cili si~

do burmistrza z prosbq 0 zorganizowanie spotkania i om6wienie sprawy wykupu dzielek. Na

nieformalnym spotkaniu przewodniczqcy ustalil z burmistrzem termin spotkania, na kt6re ostatecznie

Pan burmistrz nie przybyl. Na tym posiedzeniu radni przyj~li w wyniku glosowania stanowisko

o przystqpienie do negocjacji w sprawie wykupu grunt6w z wolnych srodk6w.

Radny W. Berger powiedzial, ze radni Sq za wykupem grunt6w po korty, natomiast jednoczesnie

proszq Paniq skarbnik 0 opinie na temat mozliwosci sfinansowania w tym roku takiej inwestycji,

a Pana burmistrza 0 analiz~ potrzeb pod kontem budownictwa oswiatowego w tej cz~sci Dqbrowy.

Pod takq inwestycje trzeba miet peine uzasadnienie.

Radny T. Krystecki powiedzial, ze tq spraw~ porusza od dw6ch lat. 19 czerwca br. odb~dzie si~

licytacja tych grunt6w, a Rada nie poszla w kierunku by pozyskat srodki na tq inwestycje przed

licytacjq.

Burmistrz T. DClbrowski powiedzial, ze wolnych srodk6w w budzecie bylo 2,9 mln zl i zostaly one

rozdysponowane na inne cele.

Skarbnik E. Rusak wyjasnila, ze liczba szacowanych srodk6w do budzetu wynosila 2,9 mln zl,

natomiast po zamkni~ciu roku okazalo si~, ze tych wolnych srodk6w jest 4,9 mln zl.

Radny W. Berger postawil wniosek formalny aby w kr6tkim terminie Pan burmistrz przedstawil

konkretne mozliwosci wykupu dzialki. Radni na spotkaniu pozostawili ten temat otwarty, do dalszej

dyskusji.

Radny T. Krystecki powiedzial, ze w tym momencie nie ma innej mozliwosci wykupu dzialki niZ

wZi~cie udzialu w licytacji.



Radna S. Maksim-W6jcicka poinformowafa, te po spotkaniu w marcu zostafy zfotone do burmistrza

trzy konkretne wnioski. Jeteli b~dq one warte uwagi to burmistrz si~ nimi zajmie i powie co zrobif w tej

sprawie.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki poddaf pod gfosowanie wniosek zfotony przez radnego W. Bergera.

W gfosowaniu udziaf wzi~fo 9 radnych, 3 radnych nie brafo udziafu w gfosowaniu.

Wynik gfosowania jawnego: 8 gfosow "za" , 1 gfos "wstrzymujqcych si~", 0 gfosow "przeciw".

Wniosek radnego W. Bergera zostaf przyj~ty.

Radna S. Laskowska powiedziafa, te w czasie spotkania odnosnie wykupu gruntow dowiedziafa si~,

te cafe posiedzenie poswi~cone jest oswiacie. Ze strony Burmistrza Rusieckiego padfy propozycje, te
gmina mote zaciqgnqc kredyt lub obligacje pod zastaw dziafek gminnych. Byfby to kredyt warunkowy.

Na tym spotkaniu padf wniosek zgfoszony przez radnq E. Sidorzak, te wykup dziafek interesuje

radnych tylko z wolnych srodkow. Nast~pnie radna na prosb~ mieszkancow zwrocifa si~ do

Przewodniczqcego RM z prosbq a nie nadutywanie mikrofonu i nie bycie stronniczym.

Radna E. Podolska poprosifa a przypomnienie komendantowi Straty Miejskiej a monitorowaniu ul.

Rolniczej po ktorej bardzo szybko jetdtq samochody. Nast~pnie radna poprosifa a zwrocenie uwagi

na zanieczyszczonq ul. W~dkarskq. Poprosifa a systematyczne porzqdkowanie ulic. Radna poprosifa

rowniet a uruchomienie funduszu sofeckiego w Dziekanowie Polskim.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki zwrocif si~ z prosbq a przeprowadzenie zbiorki smieci

wielkogabarytowych oraz ustawianie pojemnikow do segregacji smieci.

Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kf6dkiewicz przypomniaf, te zwracaf si~ do przedstawicieli

klubow a zgfoszenie si~ do burmistrza poniewat trwajq prace nad wprowadzeniem zapisow ustawy

a gospodarce smieciowej. Przygotowywane Sq projekty uchwaf, z ktorymi powinni zapoznac si~ radni

aby moc podjqc uchwafy w maju.

Radny K. Wawer podzi~kowaf dyrektorom szkof za organizowanie akcji sprzqtania Kampinoskiego

Parku Narodowego i okolic.

Ad. VII

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Jan Grqdzki zamknqf obrady XXV Sesji Rady Miejskiej

w tomiankach.

Zafqczniki:

1. Lista obecnosci.

2. Protokof komisji skrutacyjnej.

3. Protokof komisji skrutacyjnej.
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Lista obecnosci Radnych

Rady Miejskiej w tomiankach na XXV Sesji

w dniu 26 kwietnia 2012 roku

Lp. Nazwisko i imi~ Pod pis

1. Berger Wojciech Tadeusz

2. Etienne Marcin

3. Grqdzki Jan

4. Iwaszko Piotr
--~--

5. Kaczynski Kamil

6. Krystecki Tadeusz

7. Ku6kowska Katarzyna

8. Laskowska Slawomira Stanislawa

9. Maksim - W6jcicka Sylwia

10. Mazan Jan Maria

11. Nastula Pawel Marcin

12. Nawotka Renata Monika

13. Podolska Eltbieta

14. Porowski Grzegorz

15. Rusinek Tomasz Pawel

16. Staniak Henryk

17. Sidorzak Ewa Janina

18. Wawer Krzysztof Marek

19. Wolanin Piotr Robert ruo
20. Zalewska Maria Jolanta

-~---
21. Zielski Marek Jaroslaw '(2
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Lista obecnosci

Przewodniczqcych Jednostek Pomocniczych

Osiedli i SoJectw uczestniczqcych w Sesji Rady Miejskiej w tomiankach

w dniu 26 kwietnia 2012 roku

Lp. Nazwisko i imi~ Jednostka Pod pisPomocnicza----

1. Lewandowska Katarzyna Burak6w-Wrzos6w 6
2. Porowski Grzegorz Dqbrowa Lesna

3. Berger Wojciech Dqbrowa Zachodnia

4. ."!/~~~ (~ ....?~?.f!:-~.... tomianki Centralne

5. W6jcicka Magdalena tomianki Stare

6. Kolwas Marcin tomianki G6rne

7. . ........................................... Dqbrowa Rajska

8. Siemianowska Alicja Sadowa

9. Salwowska Krystyna Dziekan6w Nowy

10. Zielinski Henryk Dziekan6w Polski

11. Broler Alicja tomianki Chopina

12. Kr61ak Waclaw Kietpin

13. Pinkowski Bogdan tomianki Dolne

14. Skarbek Krzysztof K~pa Kierpinska

15. Kaczynski Kamil Dziekan6w Lesny

16. Etienne Marcin Dziekan6w Bajkowy

17. Olszewski Artur Osiedle R6wnolegra

18. Dawidowicz Anna Osiedle Baczynskiego

Osiedla tomianki
19. Romanski Ludwik Prochownia

20. Szczypka-Kozlowska Gratyna
Osiedle tomianki

Majowe
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roto 0 omlsJI rutacYJneJ z g osowama taJnego

w sprawie wyboru lawnikow do S~du Rejonowego dla Warszawy Zoliborza
w Warszawie, S~du Pracy i Ubezpieczen Spolecznych

w dniu 26 kwictnia 2012 r.

I. 1--QxX-..$~.i.,(fi EL6:'BfE-'TkJ.
2. No. ~,;o.7Y.1R: KENAT7.J. .
3. fik:7AIN. JAtJ. .

stwierdza, zc po przcprowadzeniu glosowania tajnego w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu
Rejonowcgo dla Warszawy Zoliborza w Warszawy, Sctdu Pracy i Ubezpieczen Spolecznych,
zostaly ustalonc nast9pujctCC wyniki glosowania:

- osoby uprawnione do glosowania
-radniobecninase~i
- radni, kt6rzy wzi~li udzial w glosowaniu
- karty waznc
- karty nicwazne
- glosy waznie oddane
- glosy niewaznie oddane
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I. Ew~, Cecyli~ Miszczuk oddano:
za,4f, przeciw.<,:j( wstrzymujctcych .. [7glos6w

II. Komisja Skrutacyjna stwierdza, ze w dniu :,-26 .l.V 2012 r. w wyniku
glosowania tajnego na lawnik6w do Sctdu Rejonowego dla Warszawy Zoliborza
w Warszawie, Sqdu Pracy i Ubezpieczen Spotecznych zostala wybrana:
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